



# 7D6N CNY FESTIVAL EXPLORE TAIWAN WEST COAST + LEOFOO VILLAGE THEME PARK

## 7 天 6 晚 新春佳节探索台湾西线 + 六福村乐园

Tour Code 团号: ATCN-D7/07

Valid Start From Jan 2020  
有效期只限于 2020 年 01 月

- CITIES!**  
城市!
- ❖ Taipei - Taichung - Changhua - Chiayi - Nantou - Hsinchu
  - ❖ 台北 - 台中 - 彰化 - 嘉义 - 南投 - 新竹
- SLEEP!**  
住宿!
- ❖ Hotel based on Local 3 + 5 Star (Final confirmation on similar standard)
  - ❖ 当地 3 + 5 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)
- |            |  |      |                     |
|------------|--|------|---------------------|
| ❖ Taipei   | 1N Hotel G7 - 3*                             | ❖ 台北 | 1 晚 集贤商旅 - 3*       |
| ❖ Taichung | 3N VIP Hotel - 3*                            | ❖ 台中 | 3 晚 台中博奇 - 3*       |
| ❖ Hsinchu  | 1N Lakeshore Hotel<br>(Ching-Tsao Lake) - 5* | ❖ 新竹 | 1 晚 烟波饭店 (湖滨馆) - 5* |
| ❖ Taipei   | 1N Ximen Citizen Hotel - 3*                  | ❖ 台北 | 1 晚 西门星辰饭店 - 3*     |
- CUISINES!**  
道地美食!
- ❖ Taiwanese Specialty, Lu Gang Specialty, Local Farm Specialty, Mongolian Barbeque Hot Pot
  - ❖ 台式料理, 鹿港美食, 山地风味餐, 蒙古烤肉 + 鸳鸯锅农场风味
- SHOPPING!**  
购物站!
- ❖ Aboriginal Specialty Centre, Tea, Tianlu Art Centre, Pearl
  - ❖ 原住民特产, 茶叶, 天禄馆, 珍珠

### Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) ⇄ Taipei

- Upon arrival meet and greet by local representative.
  - **Dansui Old Street:** Old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor.
  - **Fisherman's Wharf:** The leisure fishing port, before that is a small fishing port, has now developed into a well-known sightseeing spot.
- 吉隆坡 → 桃园 (50 公里) ⇄ 台北
- 抵达后由当地代表迎接与问候。
  - **淡水老街:** 老街集合美食, 小吃以及具民俗色彩与怀念风味。
  - **渔人码头:** 休闲渔港, 原本只是一个小渔港, 如今已发展成为淡水知名观光景点。

### Day 2 Taipei (170km) ⇄ Taichung (B/D)

- **Jiufen Old Street:** Retains the old-style buildings of the Japanese era, the main landscape gathered in Jishan Street, Jiufen's busiest street. *\*\* Remarks: Public bus will be used for transferring visitors to the destination, due to encountered celebration festival during tour.*
- **Gaomei Wetland:** Taichung's most beautiful coastal scenic area, besides rich wetland ecology, and can enjoy the entire row of wind power windmills.
- **Mitsui Outlet Park (Ferries Wheel on own expenses):** It is an outlet which located by the harbor, with 170 of foreign famous brand exhibition stores. Its biggest highlight is the large ferris wheel landscape with 60 meters of high, the Snow Town and Asobi Square.

### 台北 (170 公里) ⇄ 台中 (早/晚)

- **九份山城**: 保留着日治时代的旧式建筑, 主要的景观聚集在基山街, 是九份最热闹街道。  
*\*\* 备注: 由于台湾重大节日活动, 遨游九份将会使用公共巴士接送。*
- **高美湿地**: 台中最美海岸风景区, 除了湿地生态丰富外, 并可欣赏整排风力发电风车, 为之壮观。
- **三井 Outlet (摩天轮自费)**: 位于台中的一个海港型购物中心, 内设有 170 家外国知名品牌展店。其最大亮点是高约 60 公尺的大型景观摩天轮、戏雪主题乐园及日本室内游乐园。

### Day 3 Taichung (30km) ⇄ Changhua (30km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Rainbow Village**: Is a street art in Taichung he began painting houses in his settlement, take a picture
- **Husheng Glass Temple**: Indicate Taiwan's architecture, craftsmanship, technology, and art. It took six years to build. It is the only temple in the world made entirely of glass.
- **Lu Gang Old Street**: During the Qian Long period (about the middle of the 18 century) dock area, also retains the flavor of the historical and cultural city of Quanzhou.
- **Tianwei Highway Garden**: Known as the "hometown of flowers". Seasonal flowers are introduced in different seasons which in spring, summer, autumn and winter for visitors to admire and buy flowers.
- **Yizhong Street**: Most of the stall are selling snacks, but there are also many small stores that young students like, such as jewelry stores, clothing stores and other accessories, as well as music labels, sporting goods stores, and small boutiques.

### 台中 (30 公里) ⇄ 彰化 (30 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **彩虹眷村**: 是台中普通的村屋内墙壁上用水泥漆随意作画, 拍拍照片留念。
- **玻璃妈祖庙**: 又称“护圣宫”, 展现台湾建筑、工艺、科技和艺术的层次等级, 历经了 6 年打造, 庙内供奉主神为琉璃妈祖, 为全球第一座的玻璃妈祖庙。
- **鹿港小镇老街**: 乾隆年间鼎盛时期的码头区, 也保有大陆历史文化名城泉州的风味。
- **田尾公路花园**: 素有「花的故乡」美称, 园里有大量的花卉和花灌。以春、夏、秋、冬不同季节推出季节花品, 供游客赏花及买花。
- **台中一中街商圈**: 大多以小吃为多, 不过也加入了许多年轻学子们喜欢的小店, 如饰品店、服饰店等各类配件、还有唱片行、体育用品店与小型精品店等。

### Day 4 Taichung (78km) ⇄ Chiayi (180km) ⇄ Nantou (60km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Puli Winery Sales Center**: It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
- **Wen Wu Temple**: Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.
- **Feng Jia Night Market**: Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.

### 台中 (78 公里) ⇄ 嘉义 (180 公里) ⇄ 南投 (60 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **埔里酒厂**: 一家观光酒厂, 主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰囍酒。酒厂内设有七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- **文武庙**: 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
- **逢甲夜市**: 台中最大观光夜市, 这里的特色小吃, 也号称全台第一。

### Day 5 Taichung (93km) ⇄ Hsinchu (B/D)

- **Leofoo Village Theme Park**: The First Fantasy World in Asia that Combines both Amusement Park and Safari, where tourists can have a good time. Besides that, the “Meerkat Family” has arrived in Leofoo Village. Come and see the “desert elves” who love to hug each other.  
Ring-Tailed Lemur Tour:-
  - 1.) Whole journey around 30 minutes and 3 years old and above can participate on this activities.
  - 2.) Professional guide to explain the whole process and activities.
  - 3.) Each time allowed 10 persons in a group.

### 台中 (93 公里) ⇄ 新竹 (早/晚)

- **六福村主题乐园**: 亚洲第一个融合了游乐园和野生动物园的幻想世界。目前规划有“美国大西部”、“非洲部落”、“南太平洋”与“阿拉伯皇宫”等四大主题村。您可以与来自马达加斯加岛, 个性温和活泼的环尾狐猴来场零距离的亲密互动吧!

环尾狐猴体验活动内容：-

- 1.) 全程约 30 分钟~限 3 岁以上可以参加。
- 2.) 全程并将搭配专人导览解说服务。
- 3.) 需分梯次，每梯次约 10 人。

#### Day 6 Hsinchu (90km) ⇄ Taipei (B/L)

- **Martyrs Shrine:** Display the remains and deeds of the heroic martyrs on the walls of the hall. Guards standing in front of the loyalty gates, showing the rigor of training! Visitors who often gather to watch are very appreciative, and the hourly guard transfer ceremony.
- **Taipei 101 Mall (Observation Deck on own expense):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
- **Shilin Night Market:** One of the largest night markets in Taipei. There are variety of traditional snacks such as giant chicken chops, stinky tofu, oyster omelets, Shilin sausages, and other Taiwanese snacks. Cheap clothing jewelry is also a good choice for shopping.

新竹 (90 公里) ⇄ 台北 (早/午)

- **忠烈祠:** 皆供奉于此，让后人得以追思众将士之爱国精神。大门前站岗的卫兵，个个训练严谨，总是雄伟站立着。每小时进行一次的卫兵交接换哨仪式。
- **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅。自由购物。
- **士林夜市:** 台北市最具规模的夜市之一，以各种传统小吃闻名国内外，如豪大鸡排、臭豆腐、蚵仔煎、士林大香肠...等台湾小吃可品尝。便宜的衣服首饰亦是购物的好选择。

#### Day 7 Taipei (50km) ⇄ Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.  
台北 (50 公里) ⇄ 桃园 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明：

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.  
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.  
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。